
İfadesi şok etti:İfadesi şok etti:
“Öldüğünden“Öldüğünden

haberim olmadı”haberim olmadı”

Elektriğe Elektriğe 
yüzde 38yüzde 38

zamzam

TURIZME TURIZME ‘SAKURA’ ‘SAKURA’ 
MODELI ONERISIMODELI ONERISI  

DÜNYA genelinde insanların farklı 
olana ilgisinin artması spesifik 
turizm alanlarının da genişlemesi-

ne neden oldu. Hasat turizminin de 
turistlerin ilgisini çeken alanlardan biri 
olduğunu söyleyen Ege Bölgesi Sanayi 

Odası (EBSO) Meclis Üyesi Ahmet Öz-
ken, dünya üzerinde kuzey yarımkürede 
ilk hasadın İzmir’in Kemalpaşa ilçesinde 
yapıldığını söyleyerek bunun turizme 
kazandırılması gerektiğini açıkladı. 
Japonya’dan örnek veren Özken, “Sakura 

denilen kiraz ağaçları meyve vermeme-
sine karşın çiçeklerin açtığı dönemde 
dünya genelinde milyonlarca insanı 
Japonya’ya çekiyor ve ülkeye 7 milyar 
dolar bırakıyor. Biz de dünya genelin-
deki tur operatörleriyle görüşüp kuzey 

turistlere yarımküredeki ilk hasadı yapma 
mutluluğunu yaşatabiliriz” diye konuştu. 
Kirazın sapını da pazarladıklarını açıkla-
yan Özken, kirazın kurutulmasıyla da 
ürüne katma değer katacaklarını 
sözlerine ekledi.
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İZMİR Ekonomik Kalkınma Koordinasyon 
Kurulu’nun (İEKKK) 128’inci toplantısında 
seçim vaatleri arasında bulunan sosyal konut 
projesine değinen İzmir Büyükşehir Belediye 
Başkanı Cemil Tugay, “İzmir’e yeni konut-
lar kazandırma konusunda çok istekliyiz. 
Kuzey aksta özellikle sanayi bölgelerinden 
kaynaklanan, onları besleyecek yeni yerleşim 
yerlerine ihtiyaç var. Bir planlama yapmamız 
gerektiği düşüncesindeyiz” diye konuştu. 

AK Parti Karşıyaka İlçe Başkanı Selahattin 
Köse, Karşıyaka Belediyesi Özel Kalem Mü-
dürlüğü’ne getirilen Ender Sinan Baran’ın, 
CHP Genel Başkan Yardımcısı’nın danış-
manlığını yaptığını belirterek, ”Karşıyaka 
Belediye Başkanı Behice Ünsal, kendisini 
aday yapan CHP Genel Başkan Yardımcısı 
Suat Özçağdaş’ın isteklerini yerine getir-
mek için belediyemizi adeta bir arka bah-
çesi haline getirmiştir. Kaynaklar, Karşıyaka 
halkının refahı için kullanılmalıdır’’ dedi. 

TÜRKİYE, Kara Paranın Aklanmasının Ön-
lenmesine Yönelik Mali Eylem Görev Gücü 
(FATF) gri listesinden çıkarıldı. Singapur’un 
iki yıl süreyle üstlendiği dönem başkan-
lığında düzenlenen ve OECD bünyesin-
de faaliyet yürüten FATF Genel Kurulu 
tamamlandı. OECD’nin açıklamasına göre, 
FATF Genel Kurulu iki ülkeyi “gri liste” olarak 
tabir edilen “artırılmış izleme sürecinden” 
çıkardı. Genel Kurul, eksikliklerini giderme 
konusunda kaydettikleri ilerlemeden 
dolayı, Türkiye’yi tebrik etti. 

Sosyal konutta
rota; kuzey aksı

“Karşıyaka Belediyesi
arka bahçe oldu”

Akran zorbalığı, 
eğitimden soğutuyor

ÖZELLIKLE ergenlik 
çağına gelmiş gençlerin 
eğitim dönemlerinde 
en önemli sorunla-
rından biri “Akran 
zorbalığı”

Tayfur GöçmenoğluTayfur Göçmenoğlu
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İzmir için kuvvetli İzmir için kuvvetli 
fırtına uyarısıfırtına uyarısı
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İZMİR genelinde, bugün sabah sa-
atlerinden itibaren kuvvetli rüzgar 
ve fırtına beklendiği uyarısı yapı-
larak, dikkatli olunması istendi. 
Fırtınanın aynı gün gece saatlerin-
den sonra etkisini kaybetmesinin 
beklendiği bildirildi.

Türkiye,  (FATF) gri 
listesinden çıkarıldı
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TÜRKIYE Odalar ve Borsalar 
Birliği, mayıs ayına ilişkin kuru-
lan-kapanan şirket istatistikle-
rini açıkladı. Açıklanan verilere 
göre, mayıs ayında ülke genelin-

de kapanan şirket sayısı yüzde 
49.2 arttı. Izmir’de 205 işletme 
kepenk indirirken, 94 şirket de 
tasfiye sürecine girdi. Böylece 
Izmir’de, 1 ayda iflas bayrağı 

açan firma sayısı 299’u buldu. 
Yıl genelinde ise yine Izmir’de 621 
şirket tasfiye için harekete geçti.
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Selahattin Selahattin 
KöseKöse

Kuzey yarımkürede ilk kiraz hasadının Kemalpaşa’da yapıldığını söyleyen EBSO Meclis Üyesi Kuzey yarımkürede ilk kiraz hasadının Kemalpaşa’da yapıldığını söyleyen EBSO Meclis Üyesi 
Ahmet Özken, “Japonya’da ‘sakura’ denilen kiraz ağaçları meyve bile vermezken milyonlarca Ahmet Özken, “Japonya’da ‘sakura’ denilen kiraz ağaçları meyve bile vermezken milyonlarca 

insan çiçek açmasını izlemeye gidip 7 milyar dolar bırakıyor. Bunu biz niye yapmayalım?” dedi  insan çiçek açmasını izlemeye gidip 7 milyar dolar bırakıyor. Bunu biz niye yapmayalım?” dedi  
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Yolun açık olsun 
Türkiye’m!

Nesli Balcı Yılmaz
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EGE Üniversitesi Edebiyat 
Fakültesi Arkeoloji Bölümü 
tarafından yürütülen en uzun 
soluklu kazılardan biri olan 
Klaros’taki çalışmalar hakkın-
da bilgi veren Doç. Dr. Onur 
Zunal, “Klaros çok değerli bir 
kültür hazinesi. Buna sahip 
çıkmak, tanıtmak ve gelecek 
nesillere aktarmak öncelikle bu 
coğrafyada yaşayan bizlerin so-
rumluluğundadır” diye konuştu.

KEMALPAŞA Sanayici ve İş 
İnsanları Derneği (KESİAD) sosyal 
projelerine bir yenisini daha ekleye-
cek. KESİAD’ın geleneksel Perşem-
be Kahvaltısı’nda konuşan KESİAD 

Yönetim Kurulu Başkanı Yeşim 
Işıklı, Kemalpaşa okulları ile senfoni 
müzik aletlerini tanıştırma projesinin 
ardından okullara kütüphane kam-
panyası başlattıklarını söyledi.

İzmir’de, 1 ayda 299İzmir’de, 1 ayda 299
işletme kepenk indirdiişletme kepenk indirdi

KESIAD’dan, okullara KESIAD’dan, okullara 
kütüphane kampanyasıkütüphane kampanyası

Hedef, Klaros’uHedef, Klaros’u
dünyaya tanıtmakdünyaya tanıtmak

2’de
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Kiraza Kiraza 
Euro 2024Euro 2024

bereketibereketi

BREZILYALIBREZILYALI solbek Djalma  solbek Djalma 
Silva ve Orta Afrikalı orta saha Silva ve Orta Afrikalı orta saha 
Isaac Solet’le resmi sözleşme Isaac Solet’le resmi sözleşme 
imzalayan, 2024-2025 imzalayan, 2024-2025 
sezonunda Süper Ligde iddialı sezonunda Süper Ligde iddialı 
bir kadro kurmak için transfer bir kadro kurmak için transfer 
çalışmalarını hızlandıran çalışmalarını hızlandıran 
Izmir ekibi Göztepe, Izmir ekibi Göztepe, 
başlattığı transfer taarruzu başlattığı transfer taarruzu 
kapsamında golcü Romulo kapsamında golcü Romulo 
Cardoso’nun takımda Cardoso’nun takımda 
kalmasını sağladı.kalmasını sağladı.

Alev 
Hamitoğulları 

Yılan
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Göztepe’deGöztepe’de
transfer taarruzutransfer taarruzu

ÖZEL

Murat Ervin
HABER

Ahmet Ahmet 
ÖzkenÖzken

2’de

Sercan 
Özipekçi

Mutlu
Duman

Yapay zeka 
çağında iş hayatı

Deniz Tavas

7
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YENI BAKIS?29 Haziran 2024 Cumartesi

Teoman

Teoman, Türkiye turnesine devam ediyor. Sanatçı 
yoğun talep üzerine 29 Haziran akşamı İzmir Kültür 
Park Açıkhava sahnesinde “N’apim Tabiatım Böyle”,  
“Kalbin Yok Mu?”,”İstanbul’da Sonbahar” gibi dikkat 
çeken şarkıları ile müzik severler ile buluşacak.

29 Haziran 2024, Cumartesi - 20:30

29 Haziran 2024, Cumartesi - 21:00

Bi’nevi doğaçlama ekibi, 
farklı KISA FORM doğaçlama 

oyunlarını, seyircilerden aldığı 
yönelimlerle o an da sahnede 
birbirinden farklı hikayelere 

dönüştürüyor.

Yalan Dünya PartisiYalan Dünya Partisi
29 Haziran 2024, Cumartesi - 20:00

Yalan Dünya’nın efsanevi me-
kanlarından esinlenilerek özel 

tasarlanmış dekorlarla sarılmış bir 
ortamda, dizinin karakterlerinin 
ve unutulmaz anlarının ruhunu 

yeniden yaşayacaksınız. 

ÇGHB’da skeç yazarlıĝı yapan, 
BKM Mutfak’ta Açık Mikrofon ve 
line up’larda sahne alan, stand up 

video’larıyla bilinen Eyüp Kara “BU 
ÇOCUK’TA HER YOL VAR” isimli 

stand up gösterisi ile sizlerle.

29 Haziran 2024, Cumartesi - 20:30

29 Haziran 2024, Cumartesi - 15:00

Dünyanın farklı şehirlerinde gerçekleş-
tirdiği tek kişilik gösterisinde kendi yaşa-
mından ve bu topraklarda güldürü niteliği 
taşıyan her olaydan beslenen Doğu Demir-
kol, seyircisi ile buluşmaya hazırlanıyor.

Olmayan Ülkenin koruyucusu Peter 
Pan kitap okumayı vakit kaybı olarak kabul 
etmektedir. En yakın dostu Arı Maya’nın tüm 
ısrarlarına rağmen her şeyi bildiğini iddia eder.

Doğu DemirkolDoğu Demirkol

Arı Maya ve DostlarıArı Maya ve Dostları

HAZIRLAYAN
DİLEK YARDIMCI

Özellikle ergenlik çağına gelmiş 
gençlerin eğitim dönemlerinde 

en önemli sorunlarından biri “Akran 
zorbalığı”

Akran zorbalığı, okullarda sıkça 
rastlanıyor ve pek çok genç de bu 
yüzden eğitimden soğuyor.

Türkiye’nin en köklü liselerinden 
Amerikan  Koleji’nde bu sorunu irde-
leyen “Zorbalık ve Travma” konulu 
psikanaliz ve eğitim sempozyumuna 
konunun uzmanları katıldı.

Son yıllarda akran zorbalığı 
davranışlarının çocuk ve ergenlerin 
akademik, sosyal ve duygusal geli-
şimini   olumsuz etkilediğine dikkat 
çeken uzmanlar, zorbalığa maruz ka-
lan  çocukların, okula karşı isteksizlik 
gösterdiğini, derslere olan  ilgilerinin 
azaldığını, okulda kendilerini yalnız 

hissettiklerini, kaygı ve dep-
resyon belirtileri gösterdikle-
rini belirttiler. 

Sempozyumda, zorbalık 
yapan çocukların ise uzun 
vadede ergenlik döneminde 
riskli davranışlar gösterdiği, 
okula olan ilgisinin düştüğü 
ve daha yoğun şiddet içeren 
davranışlar sergiledikleri 
vurgulandı.  

Yurt dışında  akran zor 
balığını önleyici pek çok 
program olduğu da vurgu-
landı sempozyumda “Bütüncül okul 
yaklaşımı” nın  benimsenmesinin altı 
çizildi. Gözden kaçan nice gerçekler 
var hayatımızda. Gözden kaçtığı için 
de çözümü akla gelmiyor ve o sorun 
zaman içinde büyüyor. Bu konu 

bağımlılık gibi büyük tehlikenin de 
yakın arkadaşı.  O yüzden   ne zaman 
ve nereden başlanırsa başlasın; bu ce-
sareti göstermek, sorunun çözümüne 
bir gün katkı sağlayacaktır.

Amerikan Koleji’ndeki bu cesur 
adımı atanları kutluyorum.

Tayfur 
Göçmenoğlu

tayfurgocmenoglu@gmail.com

Her telden
Akran zorbalığı, eğitimden soğutuyor

“

Adamın bir yerinde çıban 
çıkmış.

Sosyal medyada 15 gün o 
iğrenç fotoğrafını yayınladı:

“Durumum kötü”
“İyileşiyor”
“Yine azdı”
“İyileşecek galiba”
diye diye bize o iğrençliği 

izlettirdi.
Çıbanın, kendisinden başka-

sını ilgilendirmediği zekasına 
sahip olup olmamasından çok 
gündemde kalma yöntemi olarak 
talihsiz bir yol seçtiği ortada.

Arkadaş, kahvaltı masasını 
döşemiş. Fotoğrafını yayınlıyor.

Karede kendisi yok.
Hıyar, domates, tereyağı, bal, 

yumurta, maydanoz, kız armış 
ekmek falan.

“Bakın, siz yiyemiyorsunuz 
ama ben nasıl götürüyorum 
bunları” demek istiyor.

Ruh hali çok kötü.
Ama katlanıyoruz.
Birileri var. Uçağa binip 

falanca yere gidecek. 
“Abbas yolcu” diyor. Uçak 

biletlerinin fotoğrafını yayınlıyor. 
“İnanmayanlara kapak olsun” 

diyor.
Ve daha nice, sadece bize 

has saçma sapan örnek.
Bunların, “Muzır” paylaşım 

statüsünde muamele görüp 
engellenmesi lazım.

Bir arkadaş, Konak’taki Saat 
Kulesi’nin yapılış yıldönümü 
nedeniyle iki fotoğraf koymuş. 
Saat kulesi ve kendi portresi.

Sanırsınız, Saat Kulesi’nin 
mimarı.

Bunlar, bence sağlıklı bir 
yapının yansımaları değil. Sosyal 
medya, eğitici, doğru bilgilendi-
rici, seviyeli bir şekilde payla-
şımcı olmalı.

Şu an böyle bir şey yok. Yana-
rız halimize.
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Bizi okullarda İngilizce, 
Fransızca ve Almanca 

ayırımlarla sözde 
eğiterek avuttular. Bir 
şey de öğretmediler.

Dil öğrenmek isteyenler, 
ya kolejlere gitti ya 
kurslara ya da yurt 

dışına.
Bugün bu diller 

revaçta değil. Konunun 
uzmanı Hüseyin 

Özkale, Hollandalılarla 
Belçikalıların bir 

bölümünün konuştuğu 
Felemenkçe’nin en gözde 

dil olduğunu söylüyor. 
Çince, İspanyolca, 

Rusça ve Arapça da 
piyasanın aradığı diller.
Ama okullarımız hala o 
üç Avrupa dilinde ısrarlı. 

Ticaretin, turizmin, 
teknolojinin değiştiği 
bu dönemde bakalım 
Felemenkçe’ye ilgi ne 

olacak?
Türkiye’de bu dili bilen 

sayısı 20’yi 
geçmiyormuş, o 

da ayrı…

Felemenkçe 
kıymete bindi

İbrahim 
Ormancı

”

Anlamsız paylaşımlar

Ne zaman bir kadın ko-
casına ‘’Senin için saçını 

süpürge ettim’’ derse 
bilin ki kocasından robot 

süpürge istiyordur!
***

Mars’ın Koç burcuna 

girmesinin hepimize can-
lılık vereceğine güvenip 
kahvede tavla oynadım. 

Mars olup yenildim!
***

Nokta kadar bir men-
faat için virgül kadar 

eğilmeyeceksin dedim. 
Ama hala imla kurallarını 

bilmiyorsun!
***

Mantığın bittiği yerde 
benim ‘hanım’ başlar. 
Anlayın gari halimi!

KEMALPAŞA Sanayici ve 
İş İnsanları Derneği (KESİAD) 
sosyal projelerine bir yenisini daha 
ekleyecek. KESİAD’ın geleneksel 
Perşembe Kahvaltısı’nda konuşan 
KESİAD Yönetim Kurulu Başkanı 
Yeşim Işıklı, Kemalpaşa okulları 
ile senfoni müzik aletlerini tanış-
tırma projesinin ardından okullara 
kütüphane kampanyası başlattıkla-
rını söyledi. Yaz sezonu ile beraber 
Kemalpaşalı öğrencileri senfoniyle 
tanıştırma projesinin tamam-
landığını, hayatında hiç müzik 
aleti görmemiş öğrencileri müzik 
aletleriyle ve senfonik müzik ile 
tanıştırdıklarını Işıklı, “Geçmiş dö-
nem başlamış bu projeyi tamam-
layarak hedefimizi gerçekleştirmiş 
olmaktan dolayı mutluyuz. Projeye 
katkı veren İzmir Devlet Senfoni 
Orkestrası’na, Milli Eğitim İl ve 
İlçe Müdürlüğü’müze ve geçmiş 
dönem yönetim kurulumuza 
teşekkür ediyorum” dedi. Bu sü-
reçte kimi okullarda temel eğitim 

malzemeleri ve yapısal eksiklikler 
olduğunu gördüklerini söyleyen 
Işıklı, “Hem bu yapısal eksiklik-
lere el atmak hem de öğrenciler 
için kütüphane kurmak için bir 
kampanya başlatıyoruz. Kurude-
re Köy Okulu’muzun ise ciddi 
problemleri var, ısınma sistemi 
eksikliğinden, çatısına çitlerine, 
boyanmasına kadar bir dizi ihtiyacı 
bu yaz döneminde giderme kararı 
aldık. Eylülde, yeni eğitim öğretim 
döneminde dört dörtlük bir okul 
binasını öğrencilerimizle buluştur-
mayı hedefliyoruz” diye konuştu. 
HABER MERKEZİ

Bi’nevi SahneBi’nevi Sahne

Kültürpark Açıkhava TiyatrosuKültürpark Açıkhava Tiyatrosu

Sardunya AlsancakSardunya Alsancak

Cliff VenueCliff Venue

Bostanlı Suat Taşer TiyatrosuBostanlı Suat Taşer Tiyatrosu

Boyoz Akademi Sanat MerkeziBoyoz Akademi Sanat Merkezi

Eyüp Kara Tek Kişilik GösteriEyüp Kara Tek Kişilik Gösteri

Bi’nevi Doğaçlama

KESİAD’dan, okullara KESİAD’dan, okullara 
kütüphane kampanyasıkütüphane kampanyası

 29 Haziran 2024, Cumartesi - 20:30

Ege Üniversitesi Edebiyat 
Fakültesi Arkeoloji Bölü-

mü’nün yürütmekte olduğu en 
uzun soluklu kazı projelerinden 
biri olan ‘Klaros Kutsal Alanı 
ve Kehanet (Bilicillik) Merkezi’ 
tanıtım etkinliği gerçekleştirildi. 
Klaros Bilicilik Tanıtım Merkezi 
etkinliğine Menderes Belediye 
Başkanı İlkay Çiçek, Ege Üniver-
sitesi Edebiyat Fakültesi Arkeoloji 
Bölümü Öğretim Üyesi Doç. Dr. 
Onur Zunal, acenta ve otel sahip-
leri ile turizm rehberleri katıldı. 

“Değerli bir kültür hazinesi”
Tanıtım etkinliğin-

de, Klaros kazısı 
bilimsel danışman-
lığını üstlenen 
Doç. Dr. Onur 
Zunal, 3300 
yıllık tarihi 
geçmişe sahip 
Batı Anadolu’nun 
en önemli kutsal 
alanlarından biri olan 
Klaros’ta sürdürülen çalışmalar 
ve sonuçları hakkında bilgiler 
verdi. Doç. Dr. Zunal, “İzmir’in, 
Menderes ilçesi sınırlarında yer 
alan Klaros çok değerli bir kültür 
hazinesi ve barındırdığı hika-

yelerle keşfedilmeyi bekleyen 
potansiyeli yüksek bir 

destinasyon nokta-
sıdır. Buna sahip 

çıkmak, tanıtmak 
ve gelecek ne-
sillere aktar-
mak öncelikle 

bu coğrafyada 
yaşayan bizlerin 

sorumluluğundadır” 
diye konuştu.

“En eski kehanet merkezi”
Klaros kazı alanının tarihi 

öneminden bahseden ve Ege 
Üniversitesinin yaptığı çalışma-
lara da değinen Doç. Dr. Zunal, 

“Menderes İlçesi sınırla-
rında yer alan Klaros, İonia’nın 
en önemli kutsal alanlarından 
biri, aynı zamanda şu ana kadar 
yapılan kazı çalışmalarının 
gösterdiği üzere en eski kehanet 
merkezidir. Antik metinler ve 
arkeolojik verilere göre İsa’dan 
önce 13’üncü yüzyılda kurulduğu 
anlaşılan Klaros’ta ilk sistemli 
araştırmalar 1886 yılında Carl Sc-
huchhardt tarafından gerçekleşti-
rilmiş, ardından ilk kazı, Theodor 
Macridy’nin 1907 yılında kutsal 
alanda alüvyon dolgunun altında 
kalan tek sütunun aşınmış yüzeyi-
ni görüp burada küçük bir sondaj 
yapmasıyla başlamıştır. 1950-

1961 yılları arasında Loius Robert 
ve Jeanne Robert, 1988-1997 
yılları arasında da Juliette de La 
Genière tarafından kazı çalışmala-
rı yürütülmüştür. 2001 yılından bu 
yana Klaros’ta sürdürülen kazı, 
araştırma ve onarım çalışmaları 
Ege Üniversitesi öğretim üye 
ve elemanları tarafından devam 
ettiriliyor. 2001-2019 yılları ara-
sında Nuran Şahin başkanlığında 
gerçekleştirilen kazılar, 2020 
yılından bu yana bilimsel danış-
manlığımda sürdürülüyor. Klaros, 
bu anlamda Ege Üniversitesi 
Arkeoloji Bölümü’nün yürütmüş 
olduğu en uzun soluklu kazılardan 
birisidir” diye konuştu.

Klaros, dünyayaKlaros, dünyaya
tanıtılacaktanıtılacak Ege Üniversitesi Edebiyat 

Fakültesi Arkeoloji Bölümü 
tarafından yürütülen en 
uzun soluklu kazılardan biri 
olan Klaros’taki çalışmalar 
hakkında bilgi veren Doç. 
Dr. Onur Zunal, “Buna 
sahip çıkmak, tanıtmak ve 
gelecek nesillere aktarmak 
öncelikle bu coğrafyada 
yaşayan bizlerin 
sorumluluğundadır” dedi

Mutlu
Duman

Yeşim Yeşim 
IşıklıIşıklı
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Sorumlu Yazı İşleri Müdürü
 EMİN VAROL

Sorumlu Yazı İşleri Müdürü
FEYAZ TATAR

Haber Müdürü
TİMUÇİN ÇELEBİ

Haber Müdürü
GÖRKEM TAŞDEMİR

1987 yılında, Cem Karaca, dönemin Başba-
kanı Turgut Özal’ın desteğiyle yurda döndü.

1925 yılında, Diyarbakır İstiklal Mahke-
mesince idama mahkûm edilen Şeyh Said ile 
adamları idam edildi.

1939 yılında, Hatay 
Devleti Meclisi, oy 
birliğiyle Türkiye’ye 
katılma kararı aldı.

1974 yılında, Isabel-
Perón, Arjantin’in ilk 
kadın Devlet Başkanı 
olarak yemin etti.

Hatay Devleti Hatay Devleti 
Meclisi’nden, Meclisi’nden, 

Türkiye’ye Türkiye’ye 
katılma kararıkatılma kararı

Arjantin’in ilk kadın Arjantin’in ilk kadın 
Devlet BaşkanıDevlet Başkanı

Perón, Perón, 
yemin ettiyemin etti

Şeyh Said ve adamlarıŞeyh Said ve adamları
 idam edildi idam edildi

Fenerbahçe, General Fenerbahçe, General 
Harrington Kupası’nın Harrington Kupası’nın 

sahibi oldusahibi oldu

Cem Karaca, Türkiye’ye Cem Karaca, Türkiye’ye 
geri döndügeri döndü

IFADESIIFADESI
ŞOK ŞOK 
ETTIETTI

1923 yılında, 
Fenerbahçe, 
İngiliz İşgal 
Kuvvetleriyle 
oynadığı General 
Harrington Ku-
pası’nı kazandı.

Damadını 7 yerinden bıçaklayan kayınpeder: 

         “Öldüğünden 
haberım olmadı”
Muğla’da, tartıştığı damadı 
Bahtiyar Öztürk’ü (24), 
7 yerinden bıçaklayarak 
öldürüp kaçan ve 12 
gün sonra polis ekipleri 
tarafından saklandığı 
kömürlükte yakalanıp 
tutuklanan Ergün 
Göçmen (50), savcılıktaki 
ifadesinde, “Öldüğünden 
haberim olmadı. Sonradan 
öğrendim. Olay nedeni ile 
pişmanım” dedi

Olay, 14 Haziran’da saat 01.30 
sıralarında Yatağan ilçesi 
merkezinde meydana geldi. 

Gülgün Öztürk ile eşi Bahtiyar Öz-
türk, henüz belirlenemeyen nedenle 
tartıştı. Gülgün Öztürk tartışmanın 
ardından babası Ergün Göçmen’e 
durumu anlattı. Kızının yaşadığı eve 
giden Göçmen ile damadı Bahtiyar 
Öztürk arasında çıkan tartışma, kısa 
sürede kavgaya dönüştü. Göç-
men, yanındaki bıçakla damadını 
7 yerinden bıçakla yaralayıp kaçtı. 
Komşuların 112 Acil Çağrı Merke-
zi’ne ihbarıyla adrese polis ve sağlık 
ekipleri sevk edildi. Sağlık görevli-
lerinin Yatağan Devlet Hastanesi’ne 
kaldırdığı Bahtiyar Öztürk, hayatını 
kaybetti.

Göçmen,	tutuklandı
Polis, otomobille olay yerinden 

kaçan şüphelinin yakalanması için 
çalışma başlattı. Ekipler, Cumhuriyet 
başsavcılığı koordinesinde düzenle-
nen operasyonla Ergün Göçmen’i 12 
gün sonra Menteşe ilçesi Düğerek 

Mahallesi’nde annesine ait evin 
kömürlüğünde yakaladı. 

“Olay	nedeniyle	pişmanım”
Gözaltına alınan ve işlemlerinin 

ardından adliyeye sevk edilen Göç-
men, tutuklandı.

İfadesinde, olay günü kızının ken-
disine cep telefonundan mesaj gön-
derdiğini söyleyen Ergün Göçmen, 

“Baba, bununla birlikte olamayacağım. 
Sürekli iftiralar atıyor. Artık canıma 
kıyacağım’ dedi. Olay günü, kızımı 
evden almak için gitmiştim. Gitmeden 
önce 2-3 bira içtim. Evlerinin önüne 
gittiğimde binanın giriş kapısı açıktı. 
Bina giriş kapısına tekme vurmadım. 
Daire giriş kapısının önüne gittim, 
gittiğimde zili çaldım. Kapıyı kızım 
açtı. Kapıyı açar açmaz damadım 
üzerime saldırdı. Birlikte yere düştük. 
Sırt üstü düştüm. Diziyle göğsüme 
bastırdı. Boğazımı sıktı. Yanımda kü-
çük bir çakı vardı. Sırt üstü yerdeyken 
o çakıyı çıkarttım ve damadıma bıçağı 
sapladım. İlk neresine bıçağı vurduğu-
mu hatırlamıyorum. Kaç darbe vurdu-
ğumu hatırlamıyorum. Bıçağı vurunca 
beni bıraktı. Onun elinde herhangi 
bir şey olup olmadığını görmedim. 
Olaydan sonra kaçtım. Öldüğünden 
haberim olmadı. Sonradan öğrendim. 
Kimseyle iletişime geçmedim. Kimse-
den yardım almadım. Yanımdaki para 
ile ihtiyaçlarımı gideriyordum. Olay 
nedeni ile pişmanım” dediği öğrenil-
di. DHA

Kuran kursu inşaatı
için nöbet tuttular
İzmir’in Karabağlar ilçesinde yaz Kur’an kursu inşaatının kentsel dönüşüm alanında 
yer alması nedeniyle yıkılacağı iddiası üzerine mahalleli nöbet tutmaya başladı
UZUNDERE Mahallesi’nde 
geçen yıl yapımına başlanan yaz 
Kur’an kursu inşaatının beledi-
ye tarafından yıkılacağını ileri 
süren vatandaşlar, akşam saatle-
rinden itibaren inşaatın önünde 
toplandı. Mahalleli yıkıma engel 
olmak için araçlarıyla inşaatın 
yolunu da kapattı. Mahalle 
sakinlerinden AdemKemerkaya, 
gazetecilere yaptığı açıklamada, 
gece boyunca inşaatın önünde 
nöbet tutacaklarını söyledi.

“Yardım	ve	bağışlarla	yaptık”
Yıkım kararına karşı 

olduklarını belirten Kemerka-
ya, şunları kaydetti: “Bu gibi 
tesisler isteriz ki belediye ta-
rafından, yetkililer tarafından 

yapılıp halka sunulsun ama 
maalesef kentsel dönüşüm 
alanında olduğu ve projeler bir 
türlü faaliyete geçmediği için 
bunlar yapılamadı. Bu binayı 
da bölge insanları, imece usu-
lü, yardım ve bağışlarla yaptı. 
Bugün aldığımız duyuma göre, 
binanın kaçak bina olmasından 
dolayı yıkım kararı çıkmış. 
Belediyeye ait iş makineleri 
de araziye gelmiş durumda. 
Sabahleyin de bu binanın 
yıkımı gerçekleşecektir. Fakat 
binanın yapımına katkı sunan 
insanlarla beraber yıkıma karşı 
olduğumuz için nöbet tutuyo-
ruz. Sabah da burada herkes 
yıkımın engellenmesi çabasın-
da olacaktır.” AA

İZMİR Cumhuriyet Başsavcılığı ve 
Jandarma Genel Komutanlığı KOM 
Daire Başkanlığı koordinesinde; 
İzmir İl Jandarma Komutanlığı ekip-
leri, ‘Işıkkent Çetesi’ olarak bilinen 
suç örgütü üyelerine yönelik çalışma 
başlattı. ‘Nitelikli yağma’, ‘Tehdit’, 
‘Kasten yaralama’, ‘Suç delilleri-
ni yok etme’, ‘Uyuşturucu madde 
imal ve ticareti’, ‘Suça azmettirme’, 
‘Hırsızlık’ ve ‘Kişiyi hürriyetinden 
yoksun kılma’ suçlarını örgütlü ola-
rak işledikleri belirlenen suç örgütü 
üyelerinin yakalanması için, önceki 
gün 13 ayrı adrese operasyon yapıl-
dı. Şüphelilere ait evlerdeki aramalar-
da tabanca, 2 av tüfeği, silahlara ait 
çok sayıda mühimmat, çok miktarda 
uyuşturucu içerikli ilaç, usulsüz ya-
zılmış renkli ilaç reçeteleri ele geçiril-
di. Operasyonda, aralarında organize 
suç örgütü elebaşının da bulunduğu 
10 şüpheli yakalanıp gözaltına alındı. 
Ayrıca, operasyonda hakkında 29 
ayrı suç kaydından 8 yıl kesinleşmiş 
cezası bulunan B.Ç. da yakalanıp 
İzmir Emniyet Müdürlüğü ekiplerine 
teslim edildi. Gözaltına alınan şüphe-
lilerin işlemlerinin sürdüğü bildirildi. 
DHA

‘Işıkkent Çetesi’ne operasyon; 

10 gözaltı

Bahtiyar Bahtiyar 
ÖztürkÖztürk Ergün Ergün 

GöçmenGöçmen
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KARŞIYAKA Belediye Başkanı Yıldız Ünsal, 
vatandaş buluşmaları kapsamında Zübeyde Hanım 
ve Latife Hanım mahalle sakinleriyle bir araya geldi. 
Yoğun ilgiyle karşılanan Ünsal, hem talep ve öne-
rileri dinledi hem de hizmetlerini anlattı. Özellikle 
temizlik konusunda yoğun çalışmalar yaptıklarını 
vurgulayan Ünsal “Tertemiz bir kent için hepimize 
sorumluluk düşüyor, daha fazla duyarlılık bekliyo-
ruz” dedi. Genç bir katılımcının talebini de dinleyen 
Başkan Ünsal, “Robotik kodlama alanında bir takım 
oluşturulması, eğitimler düzenlenmesi konusun-
daki bu istekten mutluluk duyduk. Bu konuda da 
mutlaka çalışma yapacağız, gençlerimize geleceğin 
teknolojilerini öğreteceğiz” diye konuştu. Herkesin 
kıskandığı bir Karşıyaka’yı hedeflediğini vurgulayan 
Ünsal, temizlik konusunda vatandaşlardan daha fazla 
duyarlılık beklediğini sözlerine ekledi.   
HABER MERKEZI  

BORNOVA Belediyesi, 2025-2029 yılları 
arasını kapsayan yeni stratejik planını hazır-
lamak üzere kolları sıvadı. Belediye’nin 5 
yılda hayata geçireceği yatırım ve hizmet-
lerin belirleneceği Stratejik Plan katılımcı 
bir anlayışla hazırlanıyor. Bornova Belediye 
Başkanı Ömer Eşki, “Tüm paydaşların 
aktif katılımıyla, kentin geleceği için güçlü 
ve vizyoner bir plan hazırlamak istiyoruz. 
Bornova’nın geleceğini belirleyecek olan 
yol haritası niteliğindeki stratejik planımızı 
mümkün olan en geniş katılımla hazırlaya-
cağız. Güçlü Bornova için tüm Bornova-
lıları stratejik plana katkı koymaya davet 
ediyoruz” dedi.Bornovalılar, belediyenin 
web sitesindeki ankete katılarak önceliklen-
dirilmesini istedikleri projeleri seçebiliyor-
lar. “Bornova’nın en önemli 3 sorunu nedir” 
sorusuna da yanıt vererek düşüncelerini 
paylaşabiliyorlar. Bornovalılar, anket.bor-
nova.bel.tr bağlantısına tıklayarak da sürece 
dahil olabiliyorlar. HABER MERKEZI

GÜZELBAHÇE Belediyesi,bahar bakımı ve yaza 
hazırlık çalışmalarına hız verdi. İlçe merkezinde 
bulunan park, yeşil alan, bağlantılı ara arter yol kenar-
larında, cadde, bulvar, kaldırımlarda ve boş alanlarda 
yangın oluşturabilecek otların biçim ve temizlik 
işlemlerini hızlandırdı. Güzelbahçe Belediye Başkanı 
Mustafa Günay, “Yaz geldi, 
yeşil otlar kurudu bu hem 
kötü bir görüntü oluşturuyor 
hem de yangın tehlikesini 
artırıyor. Bayramda bir çok 
yerden yangın haberleri duy-
duk. Çok şükür Güzelbah-
çe’de her hangi bir olumsuz 
durumla karşılaşmadık. Park 
Bahçeler Müdürlüğümüz 
her gün farklı bir mahallede temizlik yapıyor. Çalış-
malarımız rutin olarak devam edecek. Cadde, bulvar, 
sokak, kaldırım, refüjleri de temizleyip kentimizde 
görüntü kirliliği oluşturacak otları tamamen temizle-
meyi hedefliyoruz” diye konuştu.   
HABER MERKEZI

Karşıyaka, robotik
kodlama öğretecek

Yangınlara karşı 
önlemler artıyor

“5 yıllık stratejiyi “5 yıllık stratejiyi 
birlikte yapacağız”birlikte yapacağız”

Yerel yönetimler

BUCALI aileler çocuklarıyla 
birlikte müzik eşliğinde spor ya-
parak eğlenecek. Buca Belediye 
Başkanı Görkem Duman, “Güne 
sağlıklı ve zinde bir başlangıç 
yapmak isteyen tüm Bucalıları 
Hasanağa Bahçesi’ne bekli-
yoruz” dedi. Buca Belediyesi, 
İzmir Büyükşehir Belediyesi ile 
ortaklaşa “Aile Boyu Spor Keyfi” 
etkinliği düzenleyecek. Hasanağa 
Bahçesi’nde 1 Temmuz itibarıy-
la pazartesi, çarşamba ve cuma 
günleri sabah 09.00-10.00 saatleri 

arasında gerçekleştirilecek etkin-
likte yetişkinler yoga, zumba ve 
pilates yapma şansı elde ederken 
çocuklar da jimnastik ve zumba 
yapabilecek. Uzman eğitmenler 
eşliğinde yapılacak buluşma 
yaz boyunca devam edecek. 
Buca Belediye Başkanı Görkem 
Duman,  “Güne sağlıklı ve zinde 
bir başlangıç yapmak isteyen tüm 
Bucalıları Hasanağa Bahçesi’ne 
bekliyoruz. Matınızı da alın 
gelin” diye konuştu.   
HABER MERKEZI

Buca Belediyesi’nden “Matını al gel” daveti

Sosyal konutta Sosyal konutta 
hedef : Kuzey aksı hedef : Kuzey aksı 
İzmir Büyükşehir 
Belediye Başkanı 
Cemil Tugay, 
İzmir’de orta gelir 
grubuna hitap 
eden mütevazı 
konutlara 
ihtiyaç olduğunu 
söyleyerek, “Kuzey 
aksında yeni 
yerleşim yerlerine 
ihtiyaç var. Bu 
aksta planlama 
yapmamız gerek” 
dedi

İzmir Büyükşehir Belediye 
Başkanı Cemil Tugay, İzmir 
Ekonomik Kalkınma Koordinas-

yon Kurulu'nun (İEKKK) 128'inci 
toplantısında seçim vaatleri arasın-
da bulunan sosyal konut projesine 
değindi. İlçe belediye başkanları ile 
potansiyel alanları belirlemek için 
görüşmelere başladıklarını kaydeden 
Başkan Tugay, “Orta gelir grubu-
na hitap eden mütevazı konutlara 
ihtiyacımız var. Altyapısı, ulaşımı, 
sosyal donatı alanlarıyla nitelikli ya-
şam alanları yaratarak daha sağlıklı 
bir kentleşme planlıyoruz” dedi. 

“Alan yaratmalıyız”
İzmir Büyükşehir Belediyesi 

İmar ve Şehircilik Dairesi Başkanı 
Banu Dayangaç da, İzmir'in kuzey 
bölgesinin planlama sürecine ilişkin 
sunum gerçekleştirdi. Başkan Tugay, 
bu bölgedeki 5 bin hektarlık konut 
alanının planlanmasında dikkat 
edilecek noktaları sıraladı. Başkan 
Tugay şunları söyledi: “Bu bölgede 
yeni yapılan organize sanayilerde, 
serbest bölgelerde çalışacak insan-
ların aynı zamanda yerleşeceği, işe 
gidip gelmekte zorluk çekmeye-
ceği, mesafenin kısalacağı, diğer 
taraftan İzmir için öngördüğümüz 

çalışmaları yaptığımız yeni yerleşim 
birimleri oluşturalım istiyoruz. Ama 
bu bölgeler aynı zamanda altyapısı, 

ulaşımı, çevreye olan etkileriyle, 
su, enerji ihtiyaçlarıyla, sosyal 
donatılarıyla iyi planlanmış olsun. 

Sosyal konut niteliğinde olsun. 
Konut yapan herkes lüks konut 
yapmaya çalışıyor. Lüks konutlar 
yüksek maliyetli, dolayısıyla alım 
gücü olmayan insanlar için almak ya 
da kiralamak sorunlu hale geliyor. 
Biraz daha orta gelir grubuna hitap 
eden mütevazı konutlara ihtiyacımız 
var. Nitelikli yaşam alanları yara-
tarak daha sağlıklı bir kentleşme 
planlıyoruz.” 

‘Kuzey aksı’ öne çıktı
İlçe belediyeleriyle koordineli 

şekilde çalıştıklarının altını çizen 
Başkan Tugay, “Amacımız İz-
mir'de pek çok yeni alt yerleşim 
birimi oluşturmak. İlçe belediye 
başkanı arkadaşlarımızla da sık sık 
konuşuyorum. İlçe sınırları içinde 
potansiyel alanları belirlemelerini 
istedim. Henüz çok erken dönem-
deyiz ama bu bakış açısıyla İzmir'e 
yeni konutlar kazandırma konusunda 
çok istekliyiz. Kuzey aksta özellikle 
sanayi bölgelerinden kaynaklanan, 
onları besleyecek yeni yerleşim yer-
lerine ihtiyaç var. Yerleşim bölgesi 
olmaması gereken yüzde 90'lık alanı 
da koruyarak bir planlama yapma-

mız gerektiği düşüncesindeyiz” diye 
konuştu.HABER MERKEZI

Toplantıda, İzmir Ekonomi Üniver-
sitesi Yaratıcı Ekonomi Araştırma ve 
Uygulama Merkezi Müdürü ve İzmir 
Vakfı Danışmanı Gözde Çeviker Çınar, 
“Create in İzmir: Kültürel ve Yaratıcı 
Endüstriler Dijital Girişimcilik Merkezi” 
başlıklı sunum yaparken İzQ Girişimcilik 
ve İnovasyon Merkezi Yönetim Kurulu 
Üyesi Alp Avni Yelkenbiçer ise “İzmir 
Girişim Sermayesi Fonu”nu anlattı. 

Başkan Tugay, bu fonun kurulumuyla ilgi-
leneceğini ve takip edeceğini ifade ederek, 
“Fon iyi yönetilirse, içimizdeki iyi yatırım 
fikirlerinden, girişimlerden şehre de ona 
ortak olan herkese de katkı sağlayacak 
şeyler çıkar. İzmir için doğru yapılan-
dırılması ve yönetiminin profesyonel 
olması lazım. Üst düzey bir fon yöneticisi 
yönetime getirilirse herkes kazanır diye 
düşünüyorum” şeklinde konuştu.

‘Üst düzey’ öneri

Dönüşüm için 3 ofis birden
İzmir’de 2020 yılında yaşanan 
deprem felaketinin ardından 
Bayraklı’da kentsel dönüşümü 
hızlandırmak için imar ve inşaat 
hakkından ruhsatlandırmaya 
kadar her konuda bilginin 
verileceği ‘Kentsel Dönüşüm 
Ofisleri’ 3 mahallede açıldı  
FAY hattı üzerinde yer alan İzmir’de 
kentsel dönüşüm süreçlerinin yeterin-
ce hızlı olmaması yerel yönetimleri 
harekete geçirdi. Bayraklı Belediye 
Başkanı İrfan Önal, ilçenin çehre-
sini değiştirecek kentsel ve yerinde 
dönüşüm çalışmaları kapsamında 24 
mahallenin tamamına hizmet verecek 
3 ofisi hizmete açtı. Ofislerde yerinde 
dönüşüm, kentsel dönüşüm, imar 
uygulaması ve inşaat hakları gibi 

bilgiler verilecek; talep ve öneriler 
alınacak. 

Haklarını öğrenecekler
Başkan Önal, “Vatandaşımızın 

istediği kentsel dönüşümü hayata 
geçirmek için süreci hep birlikte 
yürüterek üzerimize düşeni yapaca-
ğız. Bu ofislerde imar uygulaması ve 
inşaat hakları anlatılacak. Cengizhan 
Mahallesi’ndeki Ekrem Akurgal Par-

kı içinde bulunan kafeteryada, Nafiz 
Gürman Mahallesi’ndeki Taziyeevi 
ve Kültür Merkezi’nde ve Postacılar 
İsmet İnönü Kültür Merkezi’nde 
kentsel dönüşüm ofislerini hayata 
geçirdik. Bu ofisler belirli gün ve 
saatlerde hizmet verecek. Çalışma 
programı, belediyenin sosyal medya 
hesapları ve muhtarlıklar aracılığıyla 
duyurulacak” ifadelerini kullandı. 
HABER MERKEZI

AZIZIYE Semt Merkezi, Konak Belediyesi’nin, 
Avrupa Dayanışma Programı kapsamında Pi Gençlik 
Derneği ile birlikte düzenlediği ‘İngilizce Konuşma 
Kulübü’ne yaz boyunca ev sahipliği yapacak. 8-15 yaş 
arası çocuklar, anadili İngilizce olan gençlerle konuşa-
rak İngilizce pratiklerini geliştirecek. İngilizce Konuş-
ma Kulübü, belediyenin Aziziye Semt Merkezi’nde 
yapılacak. Ücretsiz olarak gerçekleştirilecek İngilizce 
Konuşma Kulübünün ilk etkinliği 1 Temmuz’da başla-
yacak. Temmuz ve ağustos ayında her hafta pazartesi ve 
salı günleri yapılacak çalışmalarda 8-15 yaş grubundaki 
çocuklar, anadili İngilizce olan gençlerle İngilizce 
konuşma şansı bulacak. HABER MERKEZI

Konaklı çocuklara 
‘İngilizce’ fırsatı

CemilCemil
TugayTugay

Ömer Ömer 
EşkiEşki
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SULTANIYE üzümün merkezi olan Manisa’da 
hava sıcaklıklarının 48 dereceyi bulması bağlara 
zarar verdi. Üzümlerde güneş yanığı oluşurken 
Alaşehir’de etkili olan aşırı sıcaklar nedeniyle 
190 bin dekar alanda önemli miktarda zarar 
oluştuğu açıklandı. Haziran’da sıcaklıkların 48 
dereceye kadar ulaştığını söyleyen Alaşehir Ti-
caret Borsası Ziraat Mühendisi Süleyman Yük-
sel, “Salkımlarda kurumalar meydana gelirken, 
üzümlerde güneş yanığı oluştu” dedi. Yüksel, 
çiftçileri yaprak alma işleminden kaçınmaları 
ve sulama ile bağ arası sürme gibi işçilikleri 
gece yapmaları konusunda uyardı. Yüksel, “Bu 
yanmaların üzüm rekoltemizi de olumsuz yönde 
etkileyeceğini tahmin ediyoruz. Son yıllarda 
yaprak piyasasından gelir sağlayan çiftçilerimiz 
yaprak toplayarak ayrı bir gelir de elde ediyor. 
Normal zamanda temmuz aylarında olması 
beklenen bu sıcaklıkların, haziran ayında olması 
ve çiftçilerimizin bağlarından satmak amacıyla 
yaprak toplaması veya yanlış yaprak alarak 
üzüm salkımları güneşle direkt temas halinde 
bırakıldı” diye konuştu. DHA

BAŞTA İzmir olmak Türkiye’nin dört 
bir yanında yoğun olarak tüketilen döner, 
Türkiye ile Almanya’yı karşı karşıya getirdi. 
Türkiye’nin Türk dönerini tescil ettirmek 
için Avrupa Birliği’ne (AB) yaptığı tescil 
başvurusu, Almanya’da endişeye yol açtı. 
Uluslararası Döner Federasyonu’nun Türk 
dönerinin “Geleneksel Ürün Adı” tesci-
li için AB Komisyonuna yaptığı başvuru 
ilanı, nisan ayında AB Resmi Gazetesi’nde 
yayınlanmıştı. İlanda, dönerin hazırlanması 
ve pişirilmesine ilişkin ayrıntılı kriterlere yer 
verilmişti. Dönerin Türkiye tarafından tescil-
lenmesi halinde Almanya’daki dönerciler ya 
tariflerini değiştirecek ya da kendi döner-
lerine başka isim vermek zorunda kalacak. 
Berlin merkezli Alman kebapçılar birliği, 
Türkiye’nin AB’ye yaptığı tescil başvurusuna 
itiraz ederek Gıda ve Tarım Bakanlığı’na bu 
duruma müdahale etme çağrısında bulundu. 
Türkiye’nin tescil başvurusu, yıllık 7 milyar 
euro büyüklüğündeki Avrupa döner paza-
rında da tartışmalara yol açıyor. Avrupalı 
dönerciler, dönere standart getirilmesinden 
rahatsız. HABER MERKEZI

TICARET Bakanlığı, yetki belgesi almadan taşın-
maz ticareti faaliyetinde bulunan emlak işletmelerine 
bugüne kadar 29 milyon 221 bin 612 lira idari para 
cezası uygulandığını bildirdi. Bakanlıktan yapılan 
yazılı açıklamada, ilan platformlarında yer alabilen 
aldatıcı ilanların önlenmesi, bu ilanların yol açtığı 
spekülatif fiyat artışlarının engellenmesi ve ilan 
kirliliğinin önüne geçilmesi için ilgili yönetmelikte 
değişikliğe gidilerek ilan platformlarına ilan veren 
kişinin kimlik bilgilerini doğrulama, ilana konu 
taşınmazın ilan veren kişiye, bu kişinin birinci ve 
ikinci derece kan hısımlarına veya eşine ait olduğunu 
ya da ilanı veren kişinin ilana konu taşınmaz sahibi 
tarafından yetkilendirildiğini doğrulama yükümlülük-
lerinin getirildiği hatırlatıldı. Açıklamada, şu ifadeler 
kullanıldı: “Bu denetimler sonucunda yetki belgesi 
almadan taşınmaz ticareti faaliyetinde bulunan emlak 
işletmelerine bugüne kadar 29 milyon 221 bin 612 
lira idari para cezası uygulandı. İlan fiyatında fahiş 
artış yaptığı tespit edilen 107 işletmeye de 10 milyon 
700 bin lira idari para cezası kesildi” denildi. AA

48 derece sıcaklık 
Sultaniye’yi yaktı

‘Döner’ başvurusu
ortalığı karıştırdı

Belgesiz emlakçıya 
29 milyon lira ceza

Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği 
(TOBB), mayıs ayına ilişkin 

kurulan-kapanan şirket istatistiklerini 
açıkladı. Açıklanan verilere göre, 
mayıs ayında ülke genelinde 2 bin 
759 şirket kapandı. Kapanan şirket 
sayısı bir önceki aya göre yüzde 
49,2; bir önceki yılın aynı ayına göre 
yüzde 37,5 artış gösterdi. 204’ün ilk 
5 ayında kapanan şirket sayısı ise 
yüzde 30,1 arttı. İzmir özelinde ise 
mayıs ayında 144 şirket, 61 gerçek 
kişi ticari işletmesi ve 7 kooperatif 
kepenk indirirken, 94 şirket ve 4 
kooperatif de tasfiye sürecine girdi. 
Yıl genelinde ise yine İzmir’de 621 
şirket, 416 gerçek kişi ticari işletmesi 
ve 24 kooperatif kapanırken 616 
şirket ve 12 kooperatif de tasfiye 
için harekete geçti.

4 milyarlık sermaye 
Diğer yandan İzmir’de 

Mayıs ayında 594 şirket, 
41 gerçek kişi ticari 
işletmesi ve 35 koope-
ratif kuruldu. Yılın ilk 
5 ayında ise 2 bin 967 
şirket, 289 gerçek kişi 
ticari işletmesi ve 166 ko-
operatif ilk defa kepenk açtı. 
Bir önceki yılla karşılaştırıldı-
ğında ise İzmir’de kurulan ticari 
işletme sayısı geçen yıla göre düş-
tü. Kurulan şirketlerin sermayesi ise 
3,8 milyar TL’ye ulaştı. Mayısta ülke 
genelinde kapanan şirket ve koope-
ratiflerin 1075’i toptan ve perakende 
ticaret, motorlu taşıtların ve motosik-
letlerin onarımı, 391’i imalat, 282’si 
ise inşaat sektöründe yer alıyordu.

Sermayeler eridi
Ekonomistler ise işletme serma-

yesi eriyen, finansmana erişimi de 
giderek kısıtlanan şirketlerin ekono-
mik koşulların zorlaşması karşısında 

kapandığını vurguladı. Sürdürüle-
bilirliğin riske girdiğini kaydeden 
uzmanlar, “Önümüzdeki süreçte bir 
şirket kapanma dalgası gelebilir. Yanı 
sıra şahıs şirketlerinde kapanışlar, 
küçük firmaların da kırılganlıklarını 
arttırıyor. İşletmelerde tedirginlik 
artarken yatırım iştahı da azalıyor. 
Açıkçası bu rakamlar Türkiye’nin 
ekonomik durumunu da özetliyor” 
açıklamasında bulundu. İzmir’deki 

durumu da değerlendiren uzmanlar, 
“Finansmana erişimdeki sıkıntıların 
yanı sıra  artan maliyetler sonucunda 
karlılığın çok düşmesi; buna kar-
şın bir çok hammadde girişindeki 

artışlar ve vatandaşın alım gücündeki 
azalmanın bunda büyük etkisi var. 
Açıkçası İzmir’deki durum da Türki-
ye’nin küçük bir resmi niteliğinde” 
ifadelerini kullandı.

EGE İhracatçı Birlikleri (EİB) verilerine göre Tür-
kiye’nin Almanya’ya kiraz ihracatı 5’e katlanırken 
bunda Avrupa Futbol Şampiyonası’nın (EURO 
2024) Almanya’da oynanmasının önemli etken 
olduğu belirtildi. Türkiye’nin kiraz ihracatında 
önemli pazarlarından biri olan Almanya, Ege İhra-
catçı Birlikleri (EİB) verilerine göre, mayıs ayında 
ülkemizden yaptığı kiraz ihracatını geçen yılın 
aynı dönemine göre yaklaşık 5 kat arttırdı. Geçen 
mayısta Türkiye’den 3 milyon 59 bin dolarlık kiraz 
alan Almanya, bu sene ise EURO 2024 öncesi 
sipariş miktarını yükseltti. Almanya’nın mayısta 
Türkiye’den kiraz alımı geçen senenin aynı ayına 
göre yüzde 479 artışla 17 milyon 371 bin dolar ola-
rak gerçekleşti. Manisa İl Tarım ve Orman Müdürü 
Metin Öztürk, Manisa’da 91 bin 300 dekar kiraz 
üretim alanında yıllık ortalama 45 bin ton kiraz 
üretildiğini söyledi. Manisa’nın Türkiye’nin kiraz 
üretiminde önemli bir yere sahip olduğunun altını 
çizen Öztürk, “15 Nisan’da başlayan kiraz hasat 
sezonu ağustos ayına kadar sürüyor. Bu hasat peri-
yodunun tamamında kirazlar ihracatta özellikle zor 
pazar olarak nitelenen Almanya gibi Avrupa Birliği 
ülkeleriyle buluşuyor. Son günlerde Almanya’ya 
kiraz ihracatında ciddi bir artış gözlemliyoruz. 
Özellikle ihracatçılarımız, şampiyonanın (EURO 
2024) kiraz satışına olumlu etkilerinin olduğunu 
ifade ediyor” diye konuştu. AA

EURO 2024 ile kiraz 
ihracatı 5’e katlandı

ENERJI Piyasası Düzenleme 
Kurumu (EPDK), enerji 
üretim maliyetlerin-
deki artış nedeniyle 
elektriğin farklı 
grupları için 
fiyat düzenle-
mesi yapıldı-
ğını bildirdi. 
EPDK’den 
yapılan açık-
lamada, yeni 
tarifelerin 1 Tem-
muz itibarıyla geçerli 
olacağı belirtildi. Açık-
lamada, “Enerji üretim maliyet-
lerinde yaşanan artış nedeniyle 
nihai elektrik perakende satış 
fiyatlarında mesken abone grubu 
için yüzde 38, tarımsal faaliyet-
ler abone grubu için yüzde 30, 

kamu ve özel hizmetler sektörü 
abone grubunun düşük 

kademesi için yüzde 
38 ve yüksek 

kademesi için 
yüzde 20 artış 

yapıldı. Bu 
artışla be-
raber 100 

kilovatsaat 
elektrik tü-

ketimi olan bir 
mesken abonesi 

için ödenecek tutar 
207,23 lira oldu” 

ifadesine yer verildi. 

“Her zam bir kurşun”
Yapılan zammın tarım ürünle-

rine de önümüzdeki günlerden iti-
baren yansıyacağı tahmin ediliyor. 

Alanya Ziraat Odası Başkanı Ta-
hir Göktepe, bitkisel ve hayvansal 
üretimin sürdürülebilir olması için 
en temel girdi kalemlerinden olan 
tarımsal sulama için kullanılan 
elektriğe gelen bu zam, aslında 
üreticiye sıkılan bir kurşundur. 
Artık genç yaşta üretim yapan bir 
üreticimiz yok çünkü hiç kimse 
bu kadar ağır bir yükün altına 
girmek istemiyor. Zor şartlarda 
çiftçilik yapanlara bir de yeni 
zamların gelmesi üretim sürecine 
ket vuruyor. Benim gözümde çift-
çiyle yapılan her zam bir kurşun-
dur benim gözümde. Aslında bu 
kurşunu da kendilerini sıkıyorlar. 
Çiftçi desteklenmesi gerekirken 
tam tersi yapılıyor. Çiftçi öldüğü 
zaman iş işten geçmiş olacak” 
dedi. HABER MERKEZI

Yüzde 38’lik zamYüzde 38’lik zam
herkesi çarpacakherkesi çarpacak

İzmir’de 1 ayda 
299 ‘iflas’ geldi
TOBB verilerine göre, mayıs ayında ülke genelinde kapanan şirket sayısı yüzde 
49.2 arttı. İzmir’de 205 işletme kepenk indirirken 94 şirket de tasfiye sürecine 

girdi. Böylece İzmir’de 1 ayda iflas bayrağı açan firma sayısı 299’u buldu

EPDK, 1 Temmuz’dan 
geçerli olmak üzere 
elektriğe zam yaptı. 
Konutlarda yüzde 38, 
tarımsal üretimde 
kullanılan elektrik 
ise yüzde 30 arttı. 
Artışın önümüzdeki 
aydan itibaren gıda 
fiyatlarına zam olarak 
yansıyacağı belirtildi

 Sercan ÖZİPEKÇİ
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PTT’de yaşanan sürgün ve sen-
dikal ayrımcılık uygulamalarını 

gündeme getiren CHP İzmir Milletve-
kili Sevda Erdan Kılıç, KESK Haber 
Sen üye ve yöneticilerinin sendikal 
ayrımcılığa maruz kaldığını, çok 
sayıda üyenin isteği dışında tayin edil-
diğini söyledi. Kılıç, “PTT’de geçici 
görevlendirmeler eşitsiz bir şekilde 
gerçekleştiriliyor, memurlar arasında 
sendikal ayrımcılık yapılıyor. Sürgün 
ve baskı politikalarının sonu gelmi-
yor. Sürgün politikasına bir an önce 
son verilmesi, istekleri dışında başka 
yerlere tayinleri yapılan memurların 
geri dönmesi çağrısında bulunuyoruz” 
diye konuştu.

“İddialar araştırılmalı” 
Posta ve Telgraf Teşkilatı (PTT) 

bünyesinde yaşanan sürgün ve sen-
dikal ayrımcılık konularını Meclis 
gündemine taşıyan konuyla ilgili 
araştırma önergesi veren Kılıç, id-
diaların araştırılmasını istedi. Ulaş-
tırma ve Altyapı Bakanı Abdulkadir 
Uraloğlu’nun yanıtlaması istemiyle 
TBMM Başkanlığı’na soru önergesi 

veren Kılıç, şunları söyledi: “KESK 
Haber Sen yönetici ve üyeleri, yoğun 
bir sürgün politikası ile karşı karşıya 
bulunmaktadır. Son olarak PTT Adana 
Şubesi’nde çalışan KESK Haber Sen 
Üyesi Ahmet Aydoğan, Erzurum’un 
Şenkaya ilçesine sürgün edildi. Aydo-
ğan’ın sürgün edilme nedeni, sosyal 
medya paylaşımları nedeniyle hakkın-
da açılan bir soruşturma. Aydoğan, bir 
sendikacı olarak PTT’de yaşananları 
ifşa etmiş; bir vatandaş olarak da ikti-
darı eleştirmişti. Cumhuriyet Savcılı-
ğı, Aydoğan’ın paylaşımları hakkında 

takipsizlik kararı verse de hakkında 
açılan idari soruşturma kapsamında 
Aydoğan’a hem maaş kesme, hem 
kıdem durdurma cezası verilmiş, hem 
de sağlık sorunları bulunmasına karşın 
sürgün edilmiştir.

UNI uyardı, PTT sessiz kaldı
Haber Sen eski Genel Başkanı 

Musa Özdemir çalıştığı Mersin’den, 
Kayseri’ye; Haber Sen üyesi Mehmet 
Yusuf Yıldırım çalıştığı Diyarba-
kır’dan Gaziantep’e sürgün edilmiştir. 
KESK Haber Sen’in bağlı bulunduğu 
küresel sendika federasyonu olan UNİ 

Global Union’un, PTT Genel Müdür-
lüğü’ne yaptığı çağrıya karşın, sürgün 
kararları geri alınmamıştır. Yaşananlar 
bunlarla sınırlı değil. KESK Haber 
Sen’e yapılan başvurulara göre, çok 
sayıda memur ikamet adresine en 
uzak mesafede bulunan şubelere isteği 
dışında tayin edilmiştir. Sürgünlerle 
memurların yaşam şartlarını zorlu 
hale getirmişlerdir. Sürgünler öyle bir 
boyuta gelmiştir ki; istekleri dışında 
görevlendirilen iki Haber Sen üyesi, 
görevlerinden istifa etmek zorunda 
kalmıştır. Sürgün örnekleri saymakla 
da bitmiyor. HABER MERKEZİ

ADALET ve Kalkınma Partisi 
Karşıyaka İlçe Başkanı Selahattin 
Köse, Karşıyaka Belediyesi Özel 
Kalem Müdürlüğü’ne getirilen 
Ender Sinan Baran’ın CHP Genel 
Başkan Yardımcısının danışman-
lığını yaptığını belirterek, ”Kar-
şıyaka Belediye Başkanı Behice 
Ünsal, kendisini aday yapan CHP 
Genel Başkan Yardımcısı Suat 
Özçağdaş’ın isteklerini yerine 
getirmek için belediyemizi adeta 
bir arka bahçesi haline getirmiştir. 

Özçağdaş’ın istekleri
Belediyemizin kaynakları, birkaç 
kişinin siyasi rantı için değil, 
tüm Karşıyaka halkının refahı 
ve huzuru için kullanılmalıdır’’ 

ifadelerini kullandı.
Karşıyaka Belediye Başkanı 

Behice Ünsal’ın CHP Genel 
Başkan Yardımcısı Suat Öz-
çağdaş’ın danışmanlığını yapan 
Ender Sinan Baran’ın Özel 
Kalem Müdürlüğü’ne getirildi-
ğini basına düşen haberlerden 
takip ettiklerini belirten AK Parti 
Karşıyaka İlçe Başkanı Selahattin 
Köse, ‘’CHP’nin Karşıyaka’daki 
kadrolaşma ve kayırmacılık poli-
tikaları artık tahammül edilemez 
bir noktaya gelmiştir. Karşıyaka 
Belediye Başkanı Behice Ünsal, 
kendisini aday yapan CHP Genel 
Başkan Yardımcısı Suat Özçağ-
daş’ın isteklerini yerine getirmek 
için belediyemizi adeta bir arka 

bahçesi haline getirmiştir. 
Son olarak Ender Sinan 

Baran’ın Özel Kalem Müdür-
lüğü’ne atanması, bu kayırmacı 
ve adaletsiz düzenin en çarpıcı ör-
neklerinden biridir. Baran’ın, sırf 
Suat Özçağdaş’ın talimatıyla ve 
‘istisnai kadro’ adı altında Özel 
Kalem Müdürlüğü’ne getirilme-
si, belediyemizin işleyişine ve 
kamu hizmetlerine olan güveni 
derinden sarsmaktadır. CHP’nin 
bu tür kayırmacı ve liyakatsiz 
atamaları, belediyemizin itibarsız-
laştırılmasına neden olmaktadır. 
Belediyemizin kaynakları, birkaç 
kişinin siyasi rantı için değil, 
tüm Karşıyaka halkının refahı ve 
huzuru için kullanılmalıdır.”

YAŞAR Üniversitesi Elektrik Elektronik Mü-
hendisliği Bölümü öğrencileri gündelik hayatı 
kolaylaştıran mezuniyet projeleri ile inovatif 
çalışmalara imza attı. Uluslararası alanda çok 
önemli teknoloji firmalarına nitelikli işgücü 
yetiştiren Yaşar Üniversitesi Elektrik Elekt-
ronik Mühendisliği Bölümü’nün mühendis 
adayları, üretim veriminden, güvenliğe, sanal 
gerçekliğe kadar ilginç konularda fark yaratan 
mezuniyet projeleri geliştirdi. 

Analiz yeteneği
Öğrencinin bağımsız araştırma yapabilmesi 

için gerekli yeteneklerini geliştirmeyi, gerçek 
hayat mühendislik problemlerini analiz ede-
bilme yeteneği edinmesini, problemlere daha 
geniş bakış açısıyla bakabilmesini amaçlayan 
Yaşar Üniversitesi Elektrik-Elektronik Mü-
hendisliği lisans programından bu yıl mezun 
olacak öğrenciler mezuniyet projeleri ile bilgi 
ve becerilerini ortaya koydu. Genç mühendis 
adayları mezuniyet projeleri kapsamında, 
Akıllı Tarım, Enerji Verimli Hassas Sanal 
Gerçeklik Eldiveni ve Görüntü İşleme Siste-
mi, Kaska Entegre Kumanda Sistemli İnsansız 
Kara Aracı gibi başarılı projeler geliştirdi. 
HABER MERKEZİ

TÜRKİYE, Kara Paranın Aklanmasının 
Önlenmesine Yönelik Mali Eylem Görev Gücü 
(FATF) gri listesinden çıkarıldı. Singapur’un 
iki yıl süreyle üstlendiği dönem başkanlığında 
bu yıl 23-28 Haziran’da 6’ncısı düzenlenen 
ve Ekonomik Kalkınma ve İşbirliği Örgütü 
(OECD) bünyesinde faaliyet yürüten FATF 
Genel Kurulu tamamlandı. OECD’nin açık-
lamasına göre, FATF Genel Kurulu iki ülkeyi 
“gri liste” olarak tabir edilen “artırılmış izleme 
sürecinden” çıkardı. Genel Kurul, daha önce 
karşılıklı değerlendirmeler sırasında tespit 
edilen stratejik kara para aklama ve terörün 
finansmanıyla mücadelede (AML/CFT) ek-
sikliklerini giderme konusunda kaydettikleri 
ilerlemeden dolayı, Türkiye ve Jamaika’yı teb-
rik etti, Türkiye ve Jamaika’nin artık FATF’ın 
artırılmış izleme sürecine tabi olmayacağına 
karar verdi. FATF Genel Kurul toplantıları-
na 200’ün üzerinde hükümet ve BM, Dünya 
Bankası, IMF, INTERPOL ve Egmont Mali 
İstihbarat Birimleri dahil gözlemci kuruluşları 
temsil eden delegeler katıldı. AA

HAZİNE ve Maliye Bakanı Mehmet Şimşek, 
yıllık ihracatın tarihi zirveye çıktığını bildi-
rerek, “Yıllık cari açığın mayısta bir önceki 
aya göre 6 milyar dolar iyileşerek yaklaşık 26 
milyar dolar seviyesine gerilemesini bekliyo-
ruz.” ifadesini kullandı. Bakan Şimşek, sosyal 
medya hesabından yaptığı paylaşımda ihra-
cattaki olumlu seyre işaret ederek, “Mayısta 
yıllık ihracat 260 milyar dolarla tarihi zirvesine 
ulaşırken, ithalat son bir yılda 29 milyar dolar 
azaldı, yıllık dış ticaret açığı 35 milyar dolar 
iyileşerek 87 milyar dolara geriledi.” değerlen-
dirmesinde bulundu. Bakan Şimşek, turizmde 
de güçlü seyrin devam ettiğini ve mayısta 
yabancı ziyaretçi sayısının yıllık yüzde 14 
arttığını hatırlattı. Cari açıktaki gerilemeye de 
dikkati çeken Maliye Bakanı Şimşek, şunları 
kaydetti:”Yıllık cari açığın mayısta bir önceki 
aya göre 6 milyar dolar iyileşerek yaklaşık 26 
milyar dolar seviyesine gerilemesini bekliyo-
ruz, ikinci çeyrek itibarıyla cari açığın milli 
gelire oranının yüzde 2,5’in oldukça altında 
gerçekleşmesini öngörüyoruz.” AA

 “Yıllık ihracat
tarihi zirvede”

“Kara para ile
mücadele sürecek”

İÇİŞLERİ Bakanı Ali Yerlikaya, Tür-
kiye’nin Mali Eylem Görev Gücünün 
(FATF) gri listesinden çıkarılmasında emeği 
olanlara teşekkür ederek, suç odaklarıyla 
mücadelenin kararlılıkla sürdürüleceğini 
bildirdi, “Kara para aklayan suç odaklarıy-
la mücadelemizi kararlılıkla sürdürmeye 
devam edeceğiz” dedi. 

Kararlılık vurgusu
Bakan Yerlikaya, Türkiye’nin FATF’ın 

gri listesinden çıkarılmasıyla ilgili sosyal 
medya hesabından “Gri listeden çıktık” 
başlığıyla açıklama yaptı. Türkiye’nin lis-
teden çıkmasında emeği olanlara teşekkür 
eden Yerlikaya, “Başta terör ve o hainlerin 
finansmanına yönelik olmak üzere, orga-
nize suç örgütleriyle, zehir tacirleriyle, 
göçmen kaçakçılığı organizatörleriyle, kara 
para aklayan suç odaklarıyla mücadelemizi 
kararlılıkla sürdürmeye devam edeceğiz.” 
ifadelerini kullandı. AA

“Karşıyaka Belediyesi 
arka bahçe mi?”

Karşıyaka Belediye Başkanı Behice Ünsal’ı belediyede yaptığı iddia edilen kadrolaşma 
nedeniyle eleştiren AK Parti Karşıyaka İlçe Başkanı Selahattin Köse, “Belediyemizin 

kaynakları, birkaç kişinin rantı için değil, Karşıyaka halkının refahı için kullanılmalıdır” dedi

Akıllı gençlerden 
akıllı projeler

Türkiye, gri 
listeden çıkarıldı

“PTT’de sürgün
dönemi bitmiyor”

CHP İzmir Milletvekili Sevda Erdan Kılıç, PTT’deki sürgün iddialarını TBMM’ye taşıdı

PTT’de yaşanan sendikal 
ayrımcılık ve sürgün 
iddialarını gündeme 
getiren CHP İzmir 
Milletvekili Sevda Erdan 
Kılıç, PTT’de çok sayıda 
üyenin isteği dışında tayin 
edildiğini belirtti, “Sürgün 
politikasına bir an önce son 
verilmesi, istekleri dışında 
başka yerlere tayinleri 
yapılan memurların 
geri dönmesi çağrısında 
bulunuyoruz” dedi

“PTT’de geçici görevlendirmeler 
eşitsiz bir şekilde gerçekleştirili-
yor, memurlar arasında sendikal 
ayrımcılık yapılıyor.” diyen CHP 
İzmir Milletvekili Sevda Erdan 
Kılıç, “Sürgün politikasının bir an 
önce bitirilmesi ve istekleri dışında 
başka yerlere tayinleri yapılan me-
murların geri döndürülmesini talep 

ediyoruz. Geçici görevlendirmeler 
sırayla ve eşit bir şekilde yapılmalı, 
personellerin sağlık sorunlarına 
ilişkin talepler karşılanmalı, soruş-
turmalar adil bir şekilde yapılmalı, 
müdür ve idareciler rotasyona tabi 
tutulmalı, personel talepleri sendi-
kal ayrım yapılmadan karşılanmalı-
dır.” diye sözlerini tamamladı.

Sendikal ayrımcılığa son verilsin

Sevda Sevda 
Erdan Erdan 
KılıçKılıç

Selahattin Selahattin 
KöseKöse

Mehmet Mehmet 
ŞimşekŞimşek

Ali Ali 
YerlikayaYerlikaya

Alev HAMİTOĞULLARI YILAN
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Yapay zeka 
çağında iş 

hayatı
deniztavas16@icloud.com

Yapay zeka (AI) teknolojileri son yıllarda 
hızla gelişiyor. Bu gelişmeler, iş dünya-
sında insanların endişeyle karşıladığı bir 

soruyu da gündeme getiriyor: Bu konuda akla 
gelen en yakıcı soru, “Yapay zeka işimizi elimiz-
den alacak mı?” sorusu.

Neredeyse her geçen gün yeni bir yapay zeka 
özelliği ortaya çıkıyor, bu yüzden işin ucunun 
nereye kadar varabileceğini kestirmek mümkün 
değil. Bu durum da ister istemez bir tedirginlik 
kaynağı. Ve şunu düşünüyoruz: Sonuçta insan 
zekasını taklit eden bir teknoloji, rutin hayatımızı 
kolaylaştırırken, acaba yaşam şartlarımızı ve 
insan değerini düşürmüş mü olacak? 

Yapay zeka (AI) nedir?
Bilgisayar sistemlerinin insan gibi düşün-

me ve karar verme yeteneğini geliştirmek için 
kullanılan bir teknoloji olarak tanımladığımız 
AI sistemleri, çeşitli etkileşimlerden elde edilen 
verileri kullanarak öğrenme, planlama, bilgi 
temsili, algılama ve problem çözme gibi işlevler 
gerçekleştirıyor. Üretim hatlarından ofis ortamla-
rına kadar pek çok alanda insan emeğini azaltma 
potansiyeline sahip olan yapay zeka teknolojisi 
sadece üretim süreçlerini değil, aynı zamanda 
karar verme süreçlerini de kökten değiştirebile-
cek bir durum.

Tehdit mi, fırsat mı?
Sesli asistanlardan dil çevirilerine, öneri 

sistemlerinden navigasyona, sosyal güvenlikten 
sağlık hizmetlerine ve savunmaya kadar pek çok 
alanda kullanabildiğimiz ve hayatımızı gerçek-
ten kolaylaştıran yapay zeka, iş gücünü yeniden 
eğiterek, yapay zekayı iş dünyasına daha hızlı 
entegre edebiliyor. Böylece insanlar daha strate-
jik işlere odaklanabilmek ve iş gücünün değerini 
artırmak mümkün. O nedenledir ki, teknolojiyle 
birlikte nasıl çalışacağımızı akıllıca planlamamız 
gerekiyor.

Ancak yapay zekanın iş dünyasında getirebi-
leceği bazı riskleri de göz ardı etmemek lazım. 
Bunların en başında geleni de bazı meslekler 
için işsizlik riski artabilecek olması. Özellikle 
sinema ve dizi sektörlerinde bu risk her geçen 
gün büyüyor. Artık herkes yapay zeka sayesinde 
kendi evinde kendi filminin yönetmeni olabile-
cek. Yapay zeka ile kolaylıkla film, dizi ve hatta 
müzik üretilebilmek mümkün. Bir tıkla kitap bile 
yazılabiliyor. Böyle devam ederse, birçok insan 
yaratıcılığını kaybedecek gibi görünüyor ve bu 
durum oldukça korkutucu.

Bugüne kadar pek çok değerli sanat eseri 
ortaya çıktı ama şimdi yapay zeka teknolojisiyle 
sanat dünyası farklı bir hal aldı. Bir tıkla ünlü 
sanatçıların eserlerine neredeyse benzer kopyalar 
üretebiliyorsunuz. Mesela, bir Monet tablosunun 
yapay zeka tarafından yapılmış bir benzerini 
düşünün, artık bu mümkün. Peki, bu durum sanat 
adına bir sahtekarlık değil mi sizce de?

Sanat eserlerinin yaratılışında harcanan 
emek, duygu ve derinlik ne olacak? Gelecekte, 
teknolojinin ilerlemesiyle insan yaratıcılığı nasıl 
etkilenecek? Yapay zeka insanları daha mı ya-
paylaştıracak? Bu ve benzeri aklımıza gelen daha 
birçok soru var. Mesela edebiyatta bile yapay 
zeka tarafından yazılan kitaplar yayımlanmaya 
başlandı. Bu durum, sanatın ve yaratıcılığın 
gerçek değerini düşürebilir mi?

Belki de ileride yapay zeka ve insan yaratı-
cılığının nasıl bir arada var olacağı konusunda 
yeni bir denge bulunabilecek. Ama şimdilik, 
teknolojinin sanat dünyasında açtığı yeni ufuklar 
ve beraberinde getirdiği sahtekarlıklar önemli bir 
tartışma konusu.

Geleceğin iş dünyasında yapay zekanın etkisi 
kaçınılmazdır; önemli olan bu değişimi doğru 
yönetmek ve toplumun genel refahını artırmak 
için uygun çözümler bulmak ve gelistirmektir. 
Teknolojinin insan emeğini azaltacağı doğru, 
ancak bu, insanların tamamen işsiz kalacağı 
anlamına gelmez. İnsanların, yapay zekayı doğru 
şekilde kullanarak, daha yaratıcı ve sratejik alan-
larda kendilerini geliştirebilmeleri mümkün.

Eğitim ve adaptasyon
Yeni bir okul yılı başlayacağı zaman, Chat-

GPT ve diğer yapay zeka uygulamalarının 
eğitim üzerindeki etkileri tartışılıyor. Öğrencileri 
tembelliğe mi yoksa çalışmaya mı teşvik edeceği 
konusunda birçok farklı görüş var. Aynı şekilde, 
yapay zekanın iş hayatında da büyük değişik-
liklere yol açması beklentisi hakim. Teknoloji, 
öğrencilere bilgiye kolay erişim sağlayarak 
yaratıcı düşünmelerini teşvik edebilir. Ancak, 
bu teknolojinin yanlış kullanımı tembelliği ve 
yüzeysel öğrenmeyi artırabilir. İş dünyası bu 
dönüşüme hazırlıklı olmalı, çünkü bu, çalışanlar 
ve işverenler açısından kritik bir konu.

Son tahlilde diyoruz ki; “Yapay zeka, önü-
müzdeki 30 ila 50 yıl boyunca tüm sektörleri 
ve meslekleri dönüştürecek, ancak insanları 
göz ardı etmeyecek. Onu benimseyenler, hızla 
uygulamaya koyanlar ve verimlilik elde edenler 
rakiplerinden daha iyi performans gösterecek. 
Çalışma ekonomisi ve eğitim sistemlerinin bu 
değişime uyum sağlaması gerekiyor. 

Bunu kucaklayan, erken aşamada uygulayan, 
rekabette de öne geçecektir. İşgücü piyasaları ve 
eğitim sistemlerinin bu değişime uyum sağlama-
sı gerekiyor. Teknoloji bizi ileriye taşıyabilir, an-
cak insan faktörünü kesinlikle unutmamalıyız.”

Deniz Tavas

Kiraza sakurasakura modeli
7 milyar $ kazandırır
Japon kiraz ağacı ‘Sakura’nın çiçek açmasını milyonlarca turistin izleyip ülkeye 7 milyar 
dolar döviz bıraktığını söyleyen EBSO Meclis Üyesi Ahmet Özken, “Kuzey yarımkürede ilk 
kiraz hasadının yapıldığı Kemalpaşa’yı turizme kazandırıp döviz kazanabiliriz” dedi 

Türkiye’nin dünya kiraz üretiminde 
birinci sırada olduğunu açıklayan 
Ege Bölgesi Sanayi Odası (EBSO) 

Meclis Üyesi Ahmet Özken, buna karşın dö-
viz getirisi anlamında Şili’nin 8 kat gerisinde 
kaldığımızı vurguladı. Türkiye’nin ihracatını 
artırmak adına katma değer kazandırmak 
gerektiğini açıklayan Özken, ayrıca turizmi 
de işin içine dahil etmek gerektiğini 
sözlerine ekledi. Japonya’nın 
‘Sakura’ adını verdiği kiraz 
ağaçlarının meyve verme-
mesine karşın milyonlarca 
ziyaretçiyi çektiğini kaydeden 
Özken, “Sakura ağacının çiçek 
açtığı dönemde düzenlenen festivale 
dünyanı dört bir yanından turlar düzenle-
niyor. Toplam 15 gün süren bu festivalde 
sakura ağaçlarında tek bir kiraz göremez-
siniz ama çiçeklerin o halini görmek için 
milyonlarca insanı görebilirsiniz. Japonya 
15 günlük bu festivalden 7 milyar dolardan 
fazla döviz elde ediyor” dedi.

“Üretimde lideriz ama…”
Kuzey yarımkürede ilk kiraz hasadının 

Kemalpaşa’da yapıldığını açıklayan Özken, 
“Biz de Kemalpaşa bölgesinde ilk hasat 
dönemini festivale çevirebiliriz. Gelen tu-
ristlerin hasada katılması, ürünlerini işlemesi 
ve farklı şekilde katma değer kazandırıp 
giderken yakınlarına da götürmesiyle 

bölgenin tanıtımına katkı sağlanmış olur” 
diye konuştu. 

Sadece Kemalpaşa'da 7 bin çiftçinin 
yaklaşık 80 bin ton kiraz ürettiğini kaydeden 
Özken turizmin yanı sıra ürüne katma değer 
de kazandırmak gerektiğini kaydetti. Tür-
kiye’nin kiraz üretiminde dünyada birinci 
sırada olduğunu belirten Özken şöyle konuş-

tu: “Dünyada üretilen kirazınneredeyse 4’te 
1’i ülkemizde yetişiyor.Fakat Şili ihracatta 
çok daha fazla döviz elde ediyor. Örneğin 
ülkemiz ise geçen yıl ürettiği 670 bin ton 
kirazın yaklaşık yüzde 40'ını ihracatla 
gerçekleştirip sadece 215 milyon dolar kaza-
nırken bizim 3'te 2'miz kadar üretim yapan 
Şili,kasasına 1.7 milyar dolar yani bizden 8 

kat daha fazla döviz girdisi sağladı. 

Bunu katma değerli üretimin yanı sıra 
devleti desteği ve teşviki ile gerçekleştirdi. 
Bizim de ihracatı artırmak için teşviklere 
ihtiyacımız var” diye konuştu

Bardakta değerlendi
Kemalpaşa kirazına coğrafi işaret tescili 

alındığını, patent başvurusunun da yapıldığı-
nı sözlerine ekleyen Özken, “Avrupa Birli-
ği'ne de patent için başvurumuzu yaptık ama 
henüz tescilimizi almadık. Bunu da almamız 
halinde çok daha nitelikli, kaliteli ve bilinir 
hale geleceğiz” İfadelerini kullandı. Türki-
ye’de kirazın ihracat fiyatının 2,5 dolar ile 3 
dolar arasında değiştiğine dikkat çeken Öz-
ken, “Şili ise bizim neredeyse 3 katımız olan 
6,5 dolara satıyor. Biz bu makası daraltmak 
içinkirazı, küçük şekerdomatların konuldu-
ğu 200 gram ürün alan plastik bardaklara 
koyduk ve fiyatı 10 dolara çıktı. Ayrıca 
idrar söktürücü, ödem attırıcı, kilo vermeye 
yardımcı olduğu bilinen 
kiraz saplarını da 
özellikle 
Uzak-
doğu’da 
oldukça 
sevilen ve 
aranan ürün. 
Bunları da atmayıp 
çay haline getirip 
satmalıyız” şeklinde 

konuştu.

Japonya’daki Sakura Festivali’nin 
ekonomik etkisi oldukça büyük. 2023 
yılında kiraz çiçeği sezonunun Japon 
ekonomisine yaklaşık 7,1 milyar dolar 
katkı sağladığı tahmin ediliyor. Çiçek açmış 
ağaç tünelleri ve nehirlerin her iki yanında 

sıralanan sakuralar ada ülkesinin belli şe-
hirlerinde ve o şehirlerin belirli sokak, park 
ve bahçelerinde yer alıyor. Açan çiçekler 
15 gün ağaçlarda kalıp sonra dökülüyor. Bu 
sürede milyonlarca turist, çiçekleri fotoğraf-
lamak üzere Japonya’ya akın ediyor. 

7,1 MILYAR $ 7,1 MILYAR $ 
KAZANDIRIYORKAZANDIRIYOR

Kemalpaşa’ya mutlaka bir kooperatif 
kurulması ve ürünlerin işlenip tek elden 
satılması gerektiğini söyleyen Ege 
Bölgesi Sanayi Odası Meclis Üyesi Ah-
met Özken şunları söyledi: “Yapılacak 
paketleme tesisi de ürünlerine değer 
katar. Kiraz sapları ve kirazlar bu tesiste 

işlenebilir. Diğer yandan ikinci kirazı 
dediğimiz daha küçük boy kirazlar 
da özellikle pasta ve tatlı sektöründe 
rağbet görüyor. Bu ürünleri de pazarlar-
da satmanın yanı sıra reçel ve benzeri 
şekilde kullanıp değerini artırabiliriz. 
Kurutma tesisimiz de olursa kirazları-

mızı uzun süre 
tüketilebilir hale 
getirir, ziyan 
olması önlenir.
Bu konuda İzmir 
Büyükşehir Belediyesi 
de bize destek verirse başarırız. ”

“BÜYÜKŞEHIR ILE BAŞARIRIZ”“BÜYÜKŞEHIR ILE BAŞARIRIZ”

ÖZEL

Murat Ervin
HABER

Ahmet Ahmet 
ÖzkenÖzken

YAZ aylarında doğa gezileri, piknik 
aktivitelerinin ve şehir dışı seyahatle-
rinin artması nedeniyle kene ısırması 
vakaları arttı. Herkes İçin Acil Sağlık 
Derneği Başkanı Uzman Doktor 
Ülkümen Rodoplu, Kırım Kongo 
Kanamalı Ateşi (KKKA) hastalığına 
ilişkin uyarılarda bulundu. KKKA 
hastalığının kene ile özdeşleştiğini 
ancak doğada binlerce türü olduğunu 
söyleyen Rodoplu, "Kırım Kongo Ka-
namalı Ateşi viral bir hastalık. 2023'te 
80 civarında vatandaşımızı bu hastalık 
nedeniyle kaybettik. Ancak her kene 
ısırmasında bu hastalık karşımıza 
çıkmıyor. Dolayısıyla doğayla bütün-
leşmemiz ve doğa sporları yapmamız 
ya da çocukları doğayla barıştırmamız 
için engel değil. Bu durum bir halk 

sağlığı konusu ancak paniğe kapılacak 
ve doğadan kopmamızı gerektirecek 
bir konu değil. Kene yapıştığında 
ya da ısırdığında, bilinçli bir şekilde 
çıkartmamız gerekiyor. Eğer yapa-
mıyorsak, çok hızlı bir şekilde sağlık 
kurumuna başvurmamız gerekiyor. 
Keneyi çıkarırken temiz bir cımbızla 
kenenin başını ezip, o cımbızı sağa 
sola çevirmeden bükmeden dikkatlice 

yukarı hareketle ve yavaşça çıkarma-
mız gerekiyor. Çünkü kene hastalık 
virüsü taşıyorsa ayak parçalarını 
cildimizde bırakmamak gerekiyor. 
Cildimizde kaldığında 2 ile 10 günlük 
bir kuluçka süresi var. O kuluçka 
süresi içerisinde kene ölmüş olsa dahi 
hastalığa neden olma olasılığı var" 
ifadelerini kullandı.
DHA

İZMİR genelinde, bugün sabah saatlerinden 
itibaren kuvvetli rüzgar ve fırtına beklendiği 
uyarısı yapılarak, dikkatli olunması istendi. 
Fırtınanın aynı gün gece saatlerinden sonra et-
kisini kaybetmesinin beklendiği bildirildi. Me-
teoroloji 2. Bölge Müdürlüğü Tahmin ve Erken 
Uyarı Merkezi İzmir genelinde kuvvetli rüzgar 
uyarısı yaptı. Açıklamada,"İzmir il genelinde 
rüzgarın, 29.06.2024 Cumartesi sabah saatlerin-
den itibaren kuzey ve kuzeydoğudan kuvvetli 
(40-60 km/saat) ve kısa süreli fırtına (60-80 
km/saat) şeklinde esmesi bekleniyor. Kuvvetli 
rüzgar ve fırtınanın aynı gün gece saatlerinde 
etkisini kaybetmesi bekleniyor" denildi. Açık-
lamada, fırtınayla ulaşımda aksamalar, ağaç ve 
direk devrilmesi ile çatı uçması gibi olumsuz-
luklara karşı dikkatli ve tedbirli olunması da 
istendi. DHA

İzmir için kuvvetli İzmir için kuvvetli 
rüzgar ve fırtına uyarısırüzgar ve fırtına uyarısı

Ülkümen Ülkümen 
RodopluRodoplu

Uzmanlar, yazın kene 
ısırmasına karşı uyardı



29 HAZİRAN 2024 CUMARTESİ

Bostanlıspor Yaz Spor Okulları açıldı
DÜNYA Fair Play Ödülü’nü kazanan 
ilk ve tek amatör spor kulübü Bostan-
lıspor’un “Yaz Spor Okulları” açıldı. 
Karşıyaka Belediyesi Bostanlı Gode 
Cengiz Spor Tesislerinde faaliyetini 
sürdüren ve 2023/24 sezonunda 1000’in 
üzerinde Karşıyakalıya spor yaptıran 

Bostanlıspor’un futbol, basketbol, masa 
tenisi, aikido, kick boks, muaythai, tenis, 
atletizm, oryantiringbranşlarında altyapı 
yaz spor okullarında kayıtların devam et-
tiğini ifade eden Bostanlıspor Yöneticisi 
Fikret Bostancı, “Çocuklarımızın spora 
yönelmelerini ve doğru olarak temel 

almaları en büyük hedefimiz. Bu amaç 
doğrultusunda akademik destek alıyoruz. 
Altyapı çalışmalarımız 12 ay sürmekte 
olup, kış ve yaz dönemleri olarak ikiye 
ayırıyor ve  yeni gençleri Türk Sporuna 
kazandırmaya gayret ediyoruz” dedi. 
HABER MERKEZİ

Nesli Balcı Yılmaz

Yolun açık 
olsun 

Türkiye’m!
balcinesl@gmail.com

İyisiyle, kötüsüyle ve eleştirileriyle Avrupa Şam-
piyonası’nda son 16’ya kaldık. Çekya maçı benim 
içinfutbol izleyiciliğim ve yazarlık kariyerimde 

bir unutulmaz oldu. Her zaman altını çizerek 
söylüyorum. Ben kendim izlediğim ve bilgim kadar 
yorum yapıyorum. Dolayısıyla bu zafere tanıklık 
etmek paha biçilmezdi. 

Maçtan ve turnuvadan da kısaca bahsetmek 
istiyorum. Rakibin fizik gücü oldukça fazlaydı. 
Maşallah adamlarda boy pos kapı gibiydi. Maçın 11. 
dakikasında sarı kart gören Barak, 20’de ikinci sarı-
dan oyun dışı kaldı. Bu bizim için belki de dönüm 
noktasıydı. Fakat rakip, fizik gücüyle hem kapanıp 
hem de bizi ani ataklarla yokladı. Hele arada öyle bir 
pozisyon oldu ki kaleci Mert’in müthiş kurtarışıyla 
nefes aldık. Gel pozisyon git pozisyon o top bir türlü 
kaleye girmedi. Sakatlanıncaya kadar Çekya’nın ka-
lecisi Stanek’i geçemedik. Onun da hakkını verelim. 
Hatta sonrasında giren Kovar da iyiydi. 

Neyse ki Milli Takım’ın en çok eleştirilen ismi 
Hakan Çalhanoğlu, şahane bir vuruş ile bizi 
rahatlattı. Daha 15 dakika geçmedi ki yine kâbus 
görmeye başladık ve maç 1 – 1’e geldi. Beraberlik bize 
yetiyordu. Gol yeme riski ile bu maç bitmezdi. Cenk 
Tosun’un güzel golü işi bitirdi. 

Barış Alper, Ferdi Kadıoğlu ve sonradan oyuna 
giren Okay Yokuşlu bana göre maçın en çalışkan 
oyuncularıydı. Sadece kafama bir şey takıldı. Bizim 
yenildiğimiz Portekiz, Gürcistan önünde dağıldı. 
Çekya 10 kişi olmasa acaba bugün burada olur muy-
duk? Son 16’ya kalır mıydık? Kafamda deli sorular 
var. Ama şimdi eleştiri değil destek zamanı. 

Şimdi hedefimiz Avusturya. Hazırlık maçında 
fark yediğimiz rakipten korkmuyoruz. Turnuvaların 
havası her zaman farklı olur. 

Yolun açık olsun Türkiye’m!

GÖZ GÖZ’DEGÖZ GÖZ’DE
TRANSFERTRANSFER

Düştüğü Trend-
yol 1’inci 
Lig’den, iki 

yıl aradan sonra 
yeniden döndüğü 
Süper Lig’de yeni 
sezon öncesi 
Brezilyalı sol 
bek Djalma-
Silva ve Orta 
Afrikalı orta 
saha Isaac Solet 
ile resmi sözleş-

me imzalayan, 
2024-2025 sezonu 
öncesi hazırlıkları-
nı Urla’daki Adnan 

SuvariTesesleri’nde 
sürdüren, 2024-2025 

sezonunda başarılı bir ekip 
oluşturabilmek için başlattığı 
“Transfer taarruzu”nu sürdü-
ren Göztepe’de golcü Romulo-

Cardoso takımda kaldı. 

Satın alma opsiyonu
Geçen sezonun devre 

arasında ülkesi Brezilya’nın 
AtleticoParanaense takımın-
dan kiralanan 22 yaşındaki 
futbolcu RomuloCardoso için 
satın alma opsiyonu kulla-
nıldı.

İzmir’e gelerek Urla 
Adnan Süvari Tesisleri’nde 
idmanlara katılan Brezilyalı 
golcünün ardından yönetim 
MatesuzLis’i de takımda 
tutmak için Southampton’la 
görüşmelerini hızlandırdı. 
Göztepe’ye gelir gelmez fark 
yaratan Romulo, 13 maçta 
5 gol atıp 3 de asist yaptı. 
Göztepe’de sağ bek Nazım 
Sangare’nin de resmi sözleş-
me imzalaması bekleniyor.

DHA

““ ““

UfukUfuk
SarıcawSarıcaw

Kaleci 
arayışlarını sürdü-

ren Göz Göz, geçtiğimiz 
sezon Futbol Şubesi’ni yöne-
ten SportRepublic’in İngilte-

re’deki kulübü Southampton’dan 
kiraladığı, kaleci Mateusz Lis’i 
bu sezon kadroda tutmasının 

zor göründüğü ifade 
ediliyor. 

Mateusz Lis’i elde 
tutmak zor

Süper 
Lig’deki 
İzmir’in 

tek temsilcisi 
Göztepe’ye kiralık 

gelen, ancak gelir gelmez 
fark yaratan, satın alma opsiyonu kul-

lanılarak takımda kalması sağlanın 
Romulo Cardoso, oynama 

imkanı bulduğu 13 karşılaş-
mada 5 gol atıp 3 de asist 

yaptı. 

13 MAÇTA 13 MAÇTA 
5 GOL 5 GOL 

3 ASIST3 ASIST TAARRUZU TAARRUZU 

TFF 3’üncü Lig’de 
iddialı girmeye hazır-
landığı yeni sezon öncesi 
transferde gaza basan Kar-
şıyaka, ligin gol kralı İshak 
Kurt’la anlaşırken, stoper 
Metin Peker’i de 1 yıl sonra 
evine döndürdü. 

Geçen sezon Adana 1954 
FK’yla 3’üncü Lig 4’üncü 
Grup’ta şampiyonluğa ula-
şırken attığı 22 golle ligin gol 
kralı olan, 2022-2023 sezonun-
da da Play-Off oynadığı Efeler 
09 SFK’da 24 gol atan 31 yaşın-
daki İshak, Karşıyakalı oldu. İshak’ı lig öncesi 
transferde de çekiştiği rakibi Bursaspor’un 
elinden alıp İzmir’e getiren Karşıyaka’da Futbol 
Şube Başkanı Gökhan Şensan, oyuncuyla 
anlaşmaya vardı.

Hücum hattına KaraköprüBelediyespor’da 
şampiyon olurken 13 gol atan sağ kanat Ali 

Sinan Gayla’dan 
sonra gol kralı 
İshak’ı da takviye 
eden Kaf-Kaf, Metin 
Peker hamlesiyle de 

taraftarı sevindirdi. 
Hücum hattına Karaköp-
rüBelediyespor’da şampiyon 
olurken 13 gol atan sağ kanat 
Ali Sinan Gayla’dan sonra 
gol kralı İshak’ı da takviye eden 
Kaf-Kaf, Metin Peker hamlesiyle 
de taraftarı sevindirdi.Altyapısına 

2009’da adımını attığı yeşil-kırmızılı-
larda 2011’de profesyonel olup 12 sene 
A takımda yer alan 31 yaşındaki stoper, tek 
sezonluk aradan sonra yuvaya döndü. Geçen 
sezon Elazığspor formasıyla Karşıyaka’yla 
aynı grupta şampiyonluk yaşayan Metin, 
Karşıyaka’da 12 yıl boyunca 1’inci Lig, 
2’nci Lig ve 3’üncü Lig’de 223 maçta 
oynamıştı. DHA

Stoper Metin 
Peker’i 1 yıl sonra 
evine döndüren 

Karşıyaka, 
iddialı girmeye 

hazırlandığı 
TFF 3’üncü 
Lig için gol 
kralı İshak 
Kurt’la da 

anlaştı

KSK’de kral tamamKSK’de kral tamam
Metin yuvaya döndüMetin yuvaya döndü

TFF 2’nci Lig’de mücadele 
edeceği yeni sezon ön-
cesi şirketleşme kararı 
alıp yatırımcı arayışla-
rını sürdüren Altay’da 
17 yaşındaki orta saha 
oyuncusu Enes Öğrüce’nin 
Süper Lig temsilcisi Bodrum 
FK’ya transfer edilmesi nedeniyle 
eleştirilen Başkan Süleyman Özkaral, kulübün işleyişinin 
sürmesi için bu transfere onay vermek zorunda kaldığını dile 
getirdi. Yatırımcılarla temaslar sürerken Enes’in satışının 
görüşmelere zarar vereceği konusunda tepki gösterilen 
Başkan Özkaral, “Kulüpte her gün paraya ihtiyaç var. 
Forma yapılacak, takım kampa girecek. Hocayla an-
laşmamız, futbolcuları tutmamız lazım. Sorumlulu-
ğum var. Enes’i satma deseler de satmak zorunda 
kaldım. Belli bir para toplansaydı satmaya 
gerek kalmayacaktı” dedi. DHA

Özkaral’danÖzkaral’dan
Enes ÖğrüceEnes Öğrüce
açıklamasıaçıklaması

İZMİR Büyükşehir Belediyesi ve Türkiye Futbol Fede-
rasyonu iş birliği ile düzenlenen U13-U15 Kız Futbol Ligi, 
Behçet Uz Rekreasyon Alanı Futbol Sahası’nda başladı. 
U13 klasmanında 9, U15 klasmanında 12 takımın mücadele 
edeceği turnuva 10 Temmuz’da yapılacak ödül töreni ile sona 

erecek.Kız çocukla-
rının spora katılımını 
teşvik etmek amacıy-
la İzmir’de bulunan 
kız futbol takımları 
arasında düzenlenen 
turnuvanın ilk günü 
renkli görüntülere 
sahne oldu. U15 Kız-
lar Ligi A Grubu’nda 
Menemen Gençlik 
Spor-Bergama 

Gençlerbirliği, U15 Kızlar Ligi B Grubu’nda Bornova Hitab 
Spor-Canlı Spor, U15 Kızlar Ligi C Grubu’nda Karşıyaka 
Beden Eğitimi ve Spor Eğitimi Merkez Spor ile Soma Zafer 
Spor ve Gençlik takımları sahaya inerek kıyasa mücadele etti. 
Rekabet dolu anların yaşandığı maçlarda aileler de tribünler-
den çocuklarına destek verdi. HABER MERKEZİ

U13-U15 Kız U13-U15 Kız 
Futbol Ligi başladıFutbol Ligi başladı

SüleymanSüleyman
ÖzkaralÖzkaral

StanimırStanimır
StoilovStoilov


